

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

Document ID: 75768

In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

DigitaListic Fintech LLC**QFC Number 01456**

to carry on the following activities:

The business of providing the Professional services of Fintech service provider in relation to:

1. providing application programming interfaces (APIs) over the internet;
2. Providing cloud computing solutions; and
3. providing platform(s) for facilitating real-time transacting capability of internet-connected devices.

وفقاً لأحكام القانون رقم (٧) لسنة ٢٠٠٥ بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال

ديجيتالستيك فينتك ذ.م.م

رقم الترخيص ١٤٥٦ .

لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

تقديم الأنشطة المهنية لخدمات التكنولوجيا المالية المتعلقة بما يلي:

١. العمل كمزود لخدمات التكنولوجيا المالية فيما يتعلق بتوفير واجهات مبرمجة للتطبيقات عبر الإنترنت (APIs)،
٢. توفير حلول الحوسبة السحابية ، و
٣. توفير منصة (منصات) لتسهيل إمكانية المعاملات في الوقت الفعلي للأجهزة المتصلة بالإنترنت

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

Document ID: 75768

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- In relation to providing the above professional services, DigitaListic Fintech LLC shall not engage in the activities of online money transfer, peer to peer money transfer services, provision of information about insurance products, trading of any cryptocurrency, gold and other commodities, and any other blockchain related trading; and
- DigitaListic Fintech LLC must ensure that the activities and services it provides do not involve any activity that falls within any of the Regulated Activities as specified in Part 2, Schedule 3 of the FSR, unless it has first obtained the authorisation from the QFC Regulatory Authority

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- فيما يتعلق بتقديم الخدمات المهنية الواردة أعلاه، لا يُسمح لـ ديجيتالستيك فينتك ذ.م.م بمزاولة الأنشطة المتصلة بالتحويل الإلكتروني للأموال بين الأجهزة مباشرة بدون سيرفر (خادم ويب) رئيسي، وتقديم معلومات عن منتجات التأمين، والتداول بأي عملة مشفرة، والذهب والسلع الثمينة الأخرى وغيرها من أنواع التداول الأخرى المتصلة بتقنية البلوك تشين، و
- يجب على ديجيتالستيك فينتك ذ.م.م التأكيد بأن الأنشطة والخدمات التي تقدمها لا تنطوي على أي نشاط قد يندرج ضمن أي من الأنشطة المنظمة المشار إليها في الجزء (٢)، الملحق (٣) من لوائح الخدمات المالية، ما لم يتم الحصول على موافقة مسبقة من هيئة

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

Document ID: 75768

**that is required for the
conduct of the relevant
activity.**

Issued at the Qatar Financial Centre,
Doha, on:

27 December 2021

Expiry date of Licence

31 January 2023

This licence supersedes and
replaces any previous licence issued
to **Digitalistic Fintech LLC** (if
any).

تنظيم مركز قطر للمال قبل البدء
بمزاولة ذلك النشاط.

أصدر في مركز قطر للمال، الدوحة،
بتاريخ:

٢٧ ديسمبر ٢٠٢١

تاريخ انتهاء الترخيص

٣١ يناير ٢٠٢٣

هذا الترخيص يحل محل ويلغي أي
ترخيص سابق صادر لـ **ديجيتالستيك
فينتك ذ.م.م** (إن وجد).

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document